
ZAKAJ TAKO?

Trnovska ulica po sedmih
letih brez table!

Pred dvema mesecema smo prejeli na
uredništvo naslednje pismo stanovalcev
Tmovske ulice:

»Vemo, da se problem, katerega vam
bomo predstavili ne tiče vas, ampak mi-
slimo, da bo ta dopis prebral kdo, ki se
mu bo zdelo problem rešiti.

Oglašamo se vam stanovalci Trnovske
ulice v Trnovem, ker za našo ulico ni
nikjer nobene table, katera bi označevala
kje ta ulica sploh je. Tako se zelo veliko-
krat dogaja, da nas ljudje sprašujejo, kje
je ta ulica. Je namreč vzporedna med
Vogelno in Švabičevo. Za omenjeni ulici
tabla je, za Trnovsko je ni. Upamo, da se
bo po sedmih letih odkar obstaja naselje
našel kdo od pristojnih in namestil to
označbo.«

Njihovo pismo smo poslali Mestni ge-
odetski upravi, ki je za to prva pristojna,
a žal vse do konca februarja, odgovora
nismo prejeli.

Povprašali smo tudi krajevno skupnost
Trnovo in dobili odgovor, da je minilo že
dve leti odkar so pisno in ustno zaprosili
to mestno službo za ureditev označitev
ulic v njihovi krajevni skupnosti, saj ne
gre samo za Trnovsko ulico. Prejeli so le
ustno pojasnilo, da Mestna geodetska
uprava ne razpolaga z zadostnimi sred-
stvi za namestitv tovrstnih označb, saj so
potrebe velike, prednost pa imajo nova
naselja. Mislimo, da je preteklo že precej
časa za ureditev tega problema, zato
upamo, da bodo ta članek prebrali tudi
v Mestni geodetski upravi!


